

## **Dorothee Hauser**

Dorothee Hauser (1969), Fotografin, Bildredakteurin und Sozialarbeiterin aus Zürich, Master MAS in Friedens- und Konfliktforschung an der Universität Basel (2016), Tätigkeiten bei verschiedenen Zeitungen und Pressefotoagenturen (Zürich und Genf), Leitung Workshop "Photography and Media" in Sarajevo (2012), Ausbildung Bildredakteurin MAZ, Sozialarbeiterin im Frauenhaus Schaffhausen und beim Flüchtlingsdienst Bosnien HEKS, Koordinatorin SCI in Sarajevo (1996 - 1997), Studium der Sozialarbeit und Spanischen Literatur an der Universität Fribourg.

Dorothee Hauser (1969), photographer, photo editor and social worker from Zurich, Master in Peace and Conflict Studies at the University of Basel (2016), activities in various newspapers and pressphoto agencies (Zurich and Geneva), direction of workshop "Photography and Media" in Sarajevo (2012), formation as picture editor MAZ, social worker in the women's house Schaffhausen and the refugee service Bosnia of HEKS, coordinator SCI in Sarajevo (1996 - 1997), study of social work and Spanish literature at the University of Fribourg.